



Protokoll – Kårledningsmöte 29/4—19

§1 Mötets öppnande

Klockan 07.30

Närvarande:

Samuel, Viktor, Alice, Andreas, Mette, Mikaela, Hanna, David

Ärende	Beslut/åtgärd
§2 Val av mötesordförande Kårledningen beslutar att	Välja Andreas Nordqvist till mötesordförande
§3 Val av mötessekreterare Kårledningen beslutar att	Välja Mikaela Mattsson till mötessekreterare
§4 Val av justerare Kårledningen beslutar att	Välja Mette Barten till justerare
§5 Godkännande av föredragningslista Kårledningen beslutar att	Godkänna föredragningslista
§6 Föregående protokoll Kårledningen beslutar att	Lägga föregående protokoll till handlingarna
§7 Budgetar Kårledningen beslutar att	
§8 Fakturor Ifall det finns någon som måste godkännas av alla	
§9 Äskningar Ifall det finns någon som måste godkännas av alla	
§10 Teckningsrätt gällande avtal för Samuel Carlen	

KO
KO

AN
AN

M.M
MM

MB
MB



Kårledningen beslutar att

Ge Samuel en teckningsrätt för avtal upp 200 000 kronor tillsammans med David eller Andreas.

§11 Nollning

Samuel och Andreas informerar om nollningen. Hinderbanadagen, eventuellt Göteborgsrace och inskrivningsmässan. Väldigt viktigt att vi marknadsför oss inför nollningen. Samuel och Andreas tar det med Erik om vem ska sköta kontakten med N&FA

§12 Mailsignaturer

Samuel informerar om att vi måste se över våra mailsignaturer. Samarbetspartners ska vara med enligt avtal.

§13 Hur vissa saker fungerar i kåren (en uppföljare från föregående vecka)

Alla får lägga in sina saker i ett Google dokument som Viktor gör.

§14 Marknadsföring av event

Mikaela informerar kring marknadsföring av event. Man bör ha mycket framförhållning för att kunna lägga upp en marknadsföringsstrategi som fungerar.


KO


AN


MM


MB



§15 Protokoll

Vi ska skriva mer utförligare protokoll än vad vi tidigare gjort.

§16 Postavstämningar

Ta tillbaka vad som hänt under veckan och vad som händer under kommande vecka som en mötespunkt. Kan vara väldigt bra för t.ex. överlämnings syften.

§17 Facebook grupp för UU

Hanna vill starta en facebook-grupp för UU, där kan hon lägga upp information och enkäter löpande. Viktigt att det är enhetligt med resten av våra kanaler.

§18 Övriga frågor

- Valborg

Väldigt tråkigt att Valborg inte blev av. David och Andreas ska göra en utvärdering med Erik. Interna kommunikationen kring Valborg har inte heller varit bra och måste bli bättre, sen information och för lite information. Vi bör försöka ta fram ett alternativt evenemang som vi kan köra med Sexet.

- FestU biljetter

Vi säljer dem via kortmaskin till folk som inte har Swish. Förhoppningsvis kan Bego sälja dem.

- SM i Ekonomi

David informerar om utskottsträffarna samt att vi ska framföra vad vi tycker till SERO på FUM under SM.

- Årsmötet

Samuel och David förankrar marknadsföringsstrategin till årsmötet med Mikaela.

- Event för kommittéerna

Vi måste försöka göra någonting roligt med kommittéerna, ett event som eventuellt är i samband med en workshop. Vi får kolla med Sexet om de kan ha öppet, vi får stå för kostnaden.

KO
KO

AN
AN

MM
MM

MB
MB



§19 Veckorapport

- Alice
Har jobbat väldigt mycket på bokslutet som i princip är färdigt.
- Viktor
Har fokuserat på plugget mycket men har varit på styrgruppsmöte för ombyggnationen. Brandskyddsutbildning 7e maj efter vårt möte.
- David
Har varit på samma styrgruppsmöte. Har varit mycket bokslut på sistone, ska även prata ombyggnation och GUS med Per Cramér i veckan. Ska eventuellt på strategikonferens med rektor nästa vecka.
- Mette
IntU är mitt uppe i sin rekrytering just nu. Får sitta en del med budget och planering för IntU. Upplever att kontoret varit fullt med människor i veckan. IntU ska börja sälja tröjor, de ska prata med Bego.
- Hanna
Upplever som Mette att kontoret varit stökigt. Ångestpodden har varit här på Student Health Day. Ska jobba vidare med utbildningsutskottet. Har genrep med Spexet i veckan.
- Mikaela
Har hämt väldigt mycket i kommittén. Toilet Paper har kommit ut, de kommer starta en podd, man håller även på med filmen som ska kommunicera ut vårt EVP.
- Andreas
Sitter med mycket GFS grejer, vi har snart ett avtal på plats och utskiftningen kommer förhoppningsvis ske i maj.
- Samuel
Har varit flera evenemang, med KPMG och Unionen som gått bra. Har gått med i marknadskommittén för HHGA. Grant Thornton vill eventuellt bli huvudsamarbetspartners.

§20 Mötets avslutande

Mötesordförande
Andreas Nordqvist
förklarar mötet avslutat

KO
KO

AN
AN

MM
MM

MB
MB



Vid protokollet

David Olsson
Kårordförande

Andreas Nordqvist
Mötesordförande

Mikaela Mattsson
Mötessekreterare

Mette Barten
Justerare

KO

AN

MM

MB

